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Torsdag den 25. august 2022 kl. 19.00-21.00 - afdeling Sundhøj – konferencerummet 
 
Til stede: Kasper, Marianne, Lars, Freya, Jonas, Lene, Stefan, Charlie, Stinne, Bjørn, Lene Kingo 
og Lina 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Dagsordenen og referatet blev godkendt. 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens ledelse, medarbejdere, elevråd og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Skolens ledelse: 
Vi er kommet godt i gang med skoleåret.  
Tre 9. klasser er aktuelt på skolerejse i Berlin. 
I Centerafdelingen er modtaget to nye elbusser.  
På afdeling Lundby er Dorrit Haaber stoppet som lærer og er gået på pension. 
De 4 elevråd er valgt og ved at komme i gang med arbejdet. 
ABC-skolemad er lukket. Skolen er ved at undersøge, om der er andre muligheder for at 
etablere en anden madordning. 
 
Medarbejder almenskole: 
Medarbejderen fortæller, at vi er kommet godt i gang. I lærergruppen er der fuld gang i at 
planlægge emneugen i uge 41. Der er en høj grad af elevinvolvering. 
 
Medarbejder Centerafdelingen: 
Også i Centerafdelingen beretter medarbejderen, at vi er kommet godt i gang med skoleåret.  
 
Elevråd Centerafdelingen: 
Elevrådet er valgt; det første elevrådsmøde er endnu ikke afholdt. Der er gode forbedringer i 
gang med indretning af udeområder. Eleverne har valgt hvilke stationer, de skal deltage i i 
emneugen. 
 
Elevråd almenskolen: 
Det første elevrådsmøde blev afholdt i denne uge. Freya 9A er valgt til formand. Gustav 9S er 
valgt som næstformand. Det er dejligt med bord-/bænkesæt udenfor, hvor der kan arbejdes i 
skyggen. Det er megafedt, at alle elever har fået deres første ønske opfyldt til emneugen.  
 
Formand: 
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I denne uge deltog formand og skoleleder i årets første dialogmøde sammen med byens øvrige 
skoler samt politikkerne i børn- og ungeudvalget. 
Det foreslås, at egne skolebestyrelsesmøderne fremadrettet afvikles uden analoge bilag. 
 
Pkt. 3  
Forventningsafstemning af arbejdet i skolebestyrelsen for kommende skoleår – herunder 
tilsynspunkter og kort gennemgang af forretningsorden – se bilag              
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen forventningsafstemmer samarbejdet for det 
kommende skoleår, og ligeledes drøfter hvilke tilsynspunkter der er relevante for den 
kommende periode.   
 
Formanden gennemgik hovedtrækkene i skolebestyrelsens opgaver og kompetencer fra 
forretningsordenen.  
Der er tavshedspligt fra skolebestyrelsesmøderne. 
Skolebestyrelsen udarbejder principper og fører tilsyn med skolens mangeartede opgaver. 
 
Pkt. 4  
Godkendelse af budgetprocedure for 2023               
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen forholder sig forslaget for budgetproceduren for 
2023.   
 
Godkendt.  
Hvis bestyrelsen har nogle temaer til budgettet, kan forslag bringes ind på det næste 
bestyrelsesmøde. 
 
Pkt. 5  
Høringssvar budget 2023                  
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen forholder sig forslaget vedrørende høringssvar til 
budget 2023.  
 
Kasper gennemgik besparelseskataloget for området på Børne-, Unge- og Uddannelsesområdet. 
Forslaget blev godkendt og afsendes til politikkerne. 
 
Pkt. 5  
Årshjulet og evt.  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
Skolebestyrelsen overvejer – som foregående år – at arrangere et foredrag for forældre. Vi 
drøftede, om det kunne være med en sexolog med et særligt perspektiv på følelser og 
selvværd.  
 
Kommende punkter: 
Tilsyn med skolens vikardækning  
Arbejdet med klassefællesskaber i et lærerperspektiv. 
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Mad- og kostpolitikken 
Skolens værdiregler  
Skolens funktionelle læsesyn. 
 
 
 
 
 
 

 


